
 

 

 

 

 
 

 Kraków,  24 września 2024 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 Aleksander Miszalski 

 

Dotyczy: niszczenia użytku ekologicznego Dolina Prądnika 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w związku z informacjami przekazanymi przez mieszkańców i Przewodniczącą Komisji 
ds. zieleni i ochrony środowiska Aleksandrę Piotrowską z Rady Dzielnicy IV Prądnik 
Biały proszę o pilną interwencję wszelkich podległych Panu służb celem zapobieżenia 
niszczenia użytku ekologicznego Dolina Prądnika w sąsiedztwie ul. Pachońskiego. Na 
terenie tym składowane są zwały ziemi wraz z odpadami budowlanymi w chronionej 
prawnie dolinie rzeki Białuchy. Skala zniszczeń i ingerencji jest duża, dlatego proszę o 
informację: 

1. Jakie konkretnie firmy prowadzą w pobliżu użytku ekologicznego inwestycje 
deweloperskie? 

2. Udostępnienie kompletu dokumentacji dot. sprawy AU-01-
1.6740.1.1261.32021.ERM w tym korespondencji między jednostkami Urzędu 
Miasta Krakowa oraz wnioskodawcą 

3. Czy pozwolenie na budowę Nr 542/6740.1/2023 znak: AU-01-
1.6740.1.1261.32021.ERM zwierało informację o użytku ekologicznym i 
obowiązujących zakazach? Jeśli nie to, dlaczego? 

4. Czy w związku z wykonywaniem głębokich wykopów na terenach podmokłych, 
w bliskość rzeki Prądnik, a tym samym możliwości oddziaływania na poziom wód 
gruntowych, przed wydaniem pozwolenia na budowę, konsultowano się, 
uzyskano opinię Wydziału Kształtowania Środowiska i/lub Wód Polskich na ten 
temat? 



 

 

 

 

 
 

5. Czy w związku z pracami przy granicy z użytkiem ekologicznym „Dolina 
Prądnika” wnioskowano o opinie i/lub uzyskano opinię Wydziału Kształtowania 
Środowiska w sprawie możliwego negatywnego oddziaływania inwestycji na 
użytek ekologiczny? 

6. Czy urząd wydał zgodę na składowanie ziemi i odpadów budowlanych w tym 
miejscu? Jaki jest przedmiot prowadzonych w okolicy ul. Pachońskiego 
inwestycji deweloperskich? 

7. Jakie działania zostały podjęte przez Pana Prezydenta w tej sprawie celem 
wyjaśnienia sytuacji? 

8. Jaki kary zostały nałożone na inwestorów? 
9. Kiedy teren będzie przywrócony do pierwotnego stanu? 

 

  

     Z poważaniem, 
 /-/ Łukasz Maślona 


